
خبر کوتاهاخبار ربیعی خبر داد: اشتغالزایی در فضای مجازی

مدیرعامل سازمان انتقال خون اعلام کرد:

ساماندهی ۹ سامانه متحرک اهدای خون برای مقابله با بحران ها

دبیر کارگروه ساماندهی مد و لباس در اختتامیه نمایشگاه لباس عاشورایی:

۳۵ درصد از لباس های عاشورایی به تولید انبوه رسید

وزیر رفاه گفت: اشتغال در فضای مجازی بحث 
بسیار جدی است و ما به دنبال طراحی فعالیت هایی 

در راستای اشتغال زایی در فضای مجازی هستیم.
علی ربیعی در دومین روز از همایش »بررسی 
گفت:  مجازی«  فضای  های  فرصت  و  ها  چالش 
های  پدیده  که  شده  ما سنت  کشور  در  متأسفانه 
نفی  و  شناسانه  آسیب  نگاه  نوعی  با  همواره  نوین 

انگارانه مورد تحلیل و بررسی قرار گیرد. 
در  ویدیو  مثال،  عنوان  به  داد:  ادامه  وی 
ای  پدیده  عنوان  به  و  بود  قاچاق  اول  روزهای 
در  ما  حال  هر  به  شد.  می  برخورد  آن  با  که  بود 
مواجه  محتاطانه  نگاه  نوعی  با  پدیده ها  با  مواجهه 
می شویم. بحث در مورد فضای مجازی و برخورد 
صحیح از مسایل بسیار جدی ما است که متأسفانه 
ما نتوانستیم با پیش بینی جلو برویم و آینده فضای 
مجازی را پیش بینی و برای آن برنامه ریزی کنیم.

نفع  و  استفاده  برای  باید  ما  افزود:  رفاه  وزیر 
ملی از پدیده ها برنامه ریزی داشته باشیم و بررسی 
کنیم که چگونه می توان از این فضا ثروت بیشتری 
شگرفی  تحولات  فضا  این  کرد.  خلق  جامعه  برای 
در زندگی ما ایجاد کرده و ساختارهای اقتصادی، 
داده  قرار  تغییر  دستخوش  را  فرهنگی  و  سیاسی 

است.
فضای  در  اشتغال  کرد:  نشان  خاطر  وی 
به  ما  است.  ما  برای  جدی  بسیار  بحث  مجازی 
اشتغالزایی  راستای  فعالیت هایی در  دنبال طراحی 
برای  آینده  در  باید  ما  هستیم.  مجازی  فضای  در 
استفاده بیشتر از فضای مجازی برنامه ریزی داشته 
باشیم و جدا از بررسی آسیب های این فضا به دنبال 

فواید و فرصت های آن باشیم.
که  است  این  من  اصلی  پیام  افزود:  ربیعی 
چطور  که  باشد  مبنا  این  بر  باید  آینده  مطالعات 
می توان در فضای مجازی خوشبخت تر بود و ثروت 

بیشتری برای جامعه خلق کرد.

با اشاره به موضوع همایش تصریح  وزیر رفاه 
فضای  شتابان  فرایند  که  کرد  بررسی  باید  کرد: 
برخلاف  زیرا  رفت،  کدام سمت خواهد  به  مجازی 
دنیای واقعی، نمی توان سقفی برای فضای مجازی 
افراد  استفاده  که  داشت  توجه  باید  شد.  متصور 
می شود؛  بیشتر  روز  هر  مجازی  فضای  فرایند  از 
استفاده از این فضا محدود به هیچ سنی و جنسی 
نیست و همه روز به روز بیش از پیش با آن درگیر 
هستند، بنابراین ما باید درک درستی از این پدیده 
به دست آوریم و چگونگی کاهش سوء مصرف آن 

را دریابیم.
وی در ادامه گفت: اینکه ما چگونه سهم جامعه 
ایرانی را از این فضا بیشتر کنیم و چگونه در این 
است  اساسی  از سؤالات  بگذاریم  تأثیر  بیشتر  فضا 
که باید به آن پاسخ داده شود. ما باید دریابیم که 
بهره مندی ما در اقتصاد از این فضا چگونه خواهد 
بود. به تعبیری حرکت در این سمت و سو موجب 
می شود تا کنشگران اقتصادی فرهنگی و دانشگاهی 

ما در کنار هم بخشی از جامعه آینده خودشان را با 
واقعیت غیر قابل انکار شتابان تطبیق دهند.

روز  مدل  با  ما  ساختارهای  اگر  افزود:  وی 
مجازی  فضای  از  مندی  بهره  هیچ  نشود  مطابق 
ما  نصیب  آن  منفی  آثار  تنها  و  داشت  نخواهیم 
خواهد شد باید ساختارهایمان را برای این تلاطم 
محیطی آماده شود تا بیشترین بهره را از این فضا 

ببریم.
ربیعی با اشاره به رونمایی از آخرین کتابش با 
عنوان »رسانه های نوین و مسایل اجتماعی جدید 
به  کتاب  این  در  گفت:  مراسم  این  در  ایران«  در 
به  همایش  دراین  من  که  موضوعاتی  از  بسیاری 
مجازی  فضای  با  مواجهه  مورد  در  سوال  عنوان 
امیدوارم که  و  پاسخ داده شده است  مطرح کردم 
آثار اجتماعی در  محورهای بررسی شده در حوزه 

این کتاب مورد توجه علاقه مندان قرار گیرد.
آغاز به کار دبیرخانه دایمی همایش فضای مجازی

معاون  رضازاده  مجید  همایش  این  ادامه  در 

همایش  نخستین  علمی  دبیر  و  بهزیستی  سازمان 
»بررسی چالش ها و فرصت های فضای مجازی« در 
سخنانی گفت: با تمامی تلاش هایی که از یکسال 
گذشته تاکنون صورت گرفته است در مجموع 157 
مجازی  فضای  همایش  دبیرخانه  به  مقاله  چکیده 
رسیده که از این تعداد 70 مقاله برتر شناسایی و 
نسخه های کامل آن در اختیار داوران قرار گرفت.

وی تصریح کرد: تیم داوری مقالات که اعضای 
برجسته و چهره های علمی و دانشگاهی هستند در 
نهایت 24 مقاله برتر را شناسایی و معرفی کردند. 
از میان محورهای 10 گانه ای که پیش بینی شده 
بود، بیشترین موضوع به بحث فضای مجازی و نهاد 
مشخص  که  همانطور  که  یافت  اختصاص  خانواده 
با  موضوع  ترین  مرتبط  و  موضوع  مهم ترین  بود 
نظیر  همایش  کننده  برگزار  های  سازمان  فعالیت 

بهزیستی و بنیاد پیشگیری بود.
این  برتر  مقالات  کرد:  نشان  خاطر  رضازاده 
همایش به صورت پنل هایی توسط خود محققین 
برگزار شد و به مانند کارگاه های علمی برگزار شده 
با استقبال خوبی از سوی دانشجویان و حاضرین در 

همایش رو به رو شد.
فضای  دایمی  دبیرخانه  کار  به  آغاز  از  وی 
بنیاد  و  بهزستی  سازمان  مشارکت  با  که  مجازی 
پیشگیری و ارتقای سلامت دنیای آینده خبر داد 
امروز  مجازی  فضای  دایمی  خانه  دبیر  گفت:  و 
تبدیل  دبیرخانه  این  کار  و  شد  خواهد  رونمایی 
ارتباط  ایجاد  و  برنامه  به  شده  ارسال  مقالات 
موسسات  و  ها  دستگاه  و  دانشگاهی  مراکز  میان 

غیر دولتی خواهد بود.
رضازاده گفت: ما در نظر داریم در این دبیرخانه 
به طور مستمر فضا را رصد کنیم و اتفاقات مهم را 
در قالب برنامه هایی به دستگاه های اجرایی ارایه 
بهتر  ریزی  برنامه  موجبات  ترتیب  هر  به  تا  دهیم 

مسوولان برای این حوزه فراهم آید.

مدیرعامل سازمان انتقال خون از ساماندهی ۹ 
سامانه متحرک اهدای خون برای مقابله با بحران ها 

خبر داد.
مشترک  نشست  در  پورفتح الله  علی اکبر  دکتر 
مسئولین سازمان پدافند غیر عامل و وزارت بهداشت 

درباره اقدامات سازمان انتقال خون در حوزه پدافند 
غیر عامل و وضعیت کنونی این سازمان برای مقابله با 
بحران ها گفت: یکی از قوی ترین کارهایی که در حوزه 
پدافند غیر عامل انجام شده در سازمان انتقال خون 
و برای ذخیره خون و فرآورده های خونی بوده است. 
به طوریکه ما به صورت روزانه کار پایش ذخیره های 
خونی در کشور را انجام می دهیم و اجازه نمی دهیم 
که در هیچ یک از استان هایمان ذخیره خونی از هفت 

روز کمتر شود.
همه  در  یعنی  افزود:  راستا  همین  در  وی   
ذخیره  آنها  روزانه  مصرف  برابر  هفت  استان ها 
خون و فراورده خونی را داریم و این موضوع بستر 

اطمینان بخشی را برای کشور ایجاد کرده است.
سال  یک  ظرف  اینکه  بیان  با  فتح الله  پور 
حذف  را  هیجانی  خون  اهدای  درخواست  گذشته 
داد:  ادامه  نشود،  ایجاد  روانی  بحران  تا  کرده ایم 
ساماندهی  را  خون  کنندگان  اهدا  حال  عین  در 
کردیم؛ به طوریکه در حال حاضر 1.5 میلیون اهدا 
کننده بیش از دو میلیون واحد اهدای خون انجام 
می دهند و این موضوع ذخیره خوبی را برای مقابله 

با بحران ها ایجاد می کند.
ساماندهی  از  انتقال خون  سازمان  مدیرعامل 
۹ سامانه متحرک اهدای خون با همکاری سازمان 
این  از  یکی  گفت:  و  داد  خبر  عامل  غیر  پدافند 

با  و  گرفتیم  تحویل  گذشته  سال  در  را  سامانه ها 
کمک خیرین در حال آماده کردن سایر سامانه های 

متحرک هستیم.
حال  عین  در  کرد:  اظهار  همچنین  وی 
تا  کردیم  طراحی  را  یاسین  عنوان  با  سامانه ای 
داوطلبان همکاری با سازمان انتقال خون در زمان 
بحران در آنجا سامان یابند. در این میان از ظرفیت 
جمعیت هلال احمر و بازنشستگان سازمان انتقال 
خون نیز استفاده می کنیم؛ چرا که در بحران هایی 
ممکن  نیز  ما  کارکنان  اپیدمی،  آنفلوانزای  مانند 
ظرفیت  از  استفاده  نیازمند  و  شوند  درگیر  است 

داوطلبان باشیم.

دبیر کارگروه ساماندهی مد و لباس از تولید انبوه ۳5 درصد از 
ارائه شده در نمایشگاه لباس عاشورایی خبر داد و گفت: لباس  آثار 
یکی از مهم ترین ابزارهایی است که می توانیم به وسیله آن مفاهیم 

عاشورایی را در جامعه نشر دهیم.
حمید قبادی در مراسم اختتامیه نمایشگاه لباس عاشورایی که 
در تالار رودکی و با حضور جمعی از طراحان و هنرمندان حوزه مد 
خاطر  و  یاد  به  ما  گام  و  توجه  بار  این  گفت:  شد،  برگزار  لباس  و 
سیدالشهدا )ع( در حوزه مد و لباس رقم خورد و بنا را بر ادای دین به 
ساحت مقدس حضرت امام حسین )ع( قرار دادیم تا پرچم عاشورایی 

و محرم را با نگاه لباس و ابزار لباس به جامعه معرفی کنیم.
شورای  در  عاشورایی  لباس  نمایشگاه  اندیشه  داد:  ادامه  وی 
تا  شد  برگزار  متعددی  جلسات  و  خورد  رقم  لباس  و  مد  راهبردی 
مبانی نظریه این بحث مهم به نگارش درآید و هنرمندان و طراحان 
بتوانند میان مبانی اندیشه ای عاشورا و طرح های خود آمیختگی فکری 

ایجاد کنند و آن را بروز و به نمایش درآورند.
دبیر کارگروه ساماندهی مد و لباس با تشکر از گروه طراحان و 
هنرمندان حوزه مد و لباس در این نمایشگاه گفت: لباس کارکردهای 
متنوع و گوناگونی دارد که می توانیم به ابعاد مختلف آن از جمله ابعاد 

هویتی، فرهنگی و اجتماعی آن بپردازیم.
خودمان  اهداف  می توانیم  که  است  ابزاری  لباس  افزود:  قبادی 
مطرح  فرهنگی  سفیر  یک  عنوان  به  لباس  با  را  اسلامی  جامعه  در 
کنیم. یکی از کارکردهای لباس نمایان کردن اندیشه های دینی است 
و تمسک به سنت پیامبر و سیره آن بزرگوار و اهل بیت نیز این تأکید 

را دارد که لباس باید مبتنی بر اندیشه و تفکر اسلامی شکل بگیرد.
وی با بیان اینکه لباس ما در یک جامعه اسلامی باید بر مبنای 
و  مد  حوزه  در  خلاقیت ها  گفت:  باشد،  دینی  و  معنوی  اندیشه های 
اندیشه های  بر  مبتنی  ایده ها  و  اخلاقی  اصول  بر  مبتنی  باید  لباس 
دینی باشد. چرا که یکی از مهم ترین ابزارهای انتقال اندیشه عاشورایی 
بویه  آل  دوران  در  و  است   بوده  لباس  تاکنون  ق  هـ   61 سال  از 

را  عاشورایی  رودیدادهای  در  لباس  تنویر  از  نشانه هایی  صفویه  و 
می توانیم برشمریم.

دبیر کارگروه ساماندهی مد و لباس با بیان اینکه نقش لباس در 
انتقال مفاهیم عاشورایی بی بدیل بوده است، افزود: لباس و کارکرد آن 
در اقلیم بسیار مهم است و در این دور از نمایشگاه سبک های مختلفی 
اقلیمی  کارکرد  و  بودیم  شاهد  نمایشگاه  در  را  متفاوت  اقلیم های  از 

لباس با مفهوم عاشورایی نمایان و بارز بود.
قبادی تصریح کرد:  بر همه شما روشن و واضح است که لباس 
و  دینی  مختلف  موضوعات  طبعاً  و  است  افراد  هویت  دهنده  نشان 
ارائه دهیم، لباس و هویت اجتماعی  ابزار  با این  ارزشی را می توانیم 
نیز بسیار حائز اهمیت است به گونه ای که در فرمایشات مقام معظم 

رهبری نیز بر این مسئله تأکید شده است.
است  لباس  عاشورا  مفهوم  انتقال  روش های  از  یکی  افزود:  وی 
و حتی شاید بتوان گفت پیش از شنیدن مرثیه ها و ذکر مصیبت ها 
این لباس است که پیام و هویت اجتماعی یک گروه را نشان می دهد 
لباس  نمایشگاه  بعدی  دوره های  در  مباحث  این  تمام  امیدواریم  که 

عاشورایی به تفکیک مدنظر قرار گرفته شود.
دبیر کارگروه ساماندهی مد و لباس با بیان اینکه یکی از اهداف 
گفت:  بود،  جامعه  در  فرهنگی  جریان سازی  نمایشگاه  این  برگزاری 
امسال برخی زمزمه ها در نفوذ فرهنگی در لباس عاشورایی را دیدیم و 
شنیدیم به گونه ای که اگر به موقع اقدام نکنیم سرمایه های خودمان 

را از دست خواهیم داد.
قبادی ادامه داد: کاربردی کردن لباس عاشورایی توسط بسیاری 
از طراحان در این نمایشگاه اجرایی شده به گونه ای که بیش از ۳5 
رسید  انبوه  تولید  به  و  گرفت  کاربردی  شکل  همزمان  آثار  درصد 
اقتصاد  به  نیز قرار گرفت. همین طور توجه  که مورد استقبال خوبی 
مقاومتی در این نمایشگاه بسیار حائز اهمیت بود چرا که اکثر لباس ها 
برای  محتوا  تولید  همین طور  بود.  شده  دوخته  ایرانی  پارچه های  با 
و  گرفت  صورت  قبولی  قابل  بسیار  حد  در  نیز  اجتماعی  شبکه های 

عکس هایی با هزاران بازدیدکننده در شبکه های اجتماعی منتشر شد.
این  در  نوجوانان  و  کودکان  لباس  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
می توانند  نوجوانان  که  حالی  در  داشت  وجود  ضعف هایی  نمایشگاه 
انتقال مفاهیم را برعهده داشته باشند که امیدواریم  سهم جدی در 

در دوره های بعدی نمایشگاه این موضوع نیز مورد توجه قرار گیرد.
در ادامه این مراسم مرتضی طلایی عضو شورای شهر تهران با 
پیش  چندی  گفت:  عاشورایی  لباس  نمایشگاه  برگزاری  از  قدردانی 
رئیس اتحادیه پوشاک اعلام کرد 70 درصد از واردات پوشاک خارجی 
جلوگیری شده است و این نتیجه کار طراحان و افرادی است که در 

میسر ارائه لباس های ایرانی تلاش کرده اند.
وی افزود: اندیشه و آرمان ما در ماه محرم این است که پوشش، 
رفتار، گفتار و عمل مان متناسب با این ایام باشد و باید تلاش کنیم 
تبدیل کنیم. طلایی گفت: دبیر کارگروه  باور  به  را  اندیشه ها  این  تا 
ساماندهی مد و لباس با شهامت در این مسیر حرکت کرد به گونه ای 

که امروز شاهد این اقدامات با ارزش هستیم.
در این مراسم از پیرغلام فرهنگ عاشورایی در کسوت پرچم دوزی 
و برگزیدگان بخش لباس مردانه، لباس کودک، لباس اجتماع و بانوان 

و برگزیدگان کاربردی تقدیر شد.

سرپرست اورژانس کشور اعلام کرد
توسعه اورژانس هوایی در تهران

\سرپرست مرکز مدیریت حوادث و فوریت های 
پزشکی کشور از توسعه اورژانس هوایی در 

تهران با همکاری ناجا و شهرداری خبر داد و 
گفت: در این زمینه دو نقطه را برای توسعه 
اورژانس هوایی در تهران نشانه گذاری کرده ایم.

نشست  در  کولیوند  پیرحسین  دکتر 
و  عامل  غیر  پدافند  سازمان  مسئولان  مشترک 
درباره  ایسنا  به سوال  پاسخ  در  بهداشت  وزارت 
حوزه  در  بیمارستانی  پیش  اورژانس  اقدامات 
سریع  اقدامات  درباره  گفت:  عامل  غیر  پدافند 
اورژانس پیش بیمارستانی در حوزه پدافند غیر 
افزاری و منابع  افزاری، سخت  عامل از نظر نرم 
انسانی برنامه های مفصلی داریم؛ به عنوان مثال 
از برنامه هایمان این است که در شهرهای  یکی 
ترافیک سنگین  به  توجه  با  تهران  مانند  بزرگی 
این  که  کنیم  استفاده  موتورآمبولانس  از  آنها 
تمام خیابان های  در  کوتاهی  خدمت طی مدت 

تهران مستقر می شود.
اورژانس  توسعه  بحث  همچنین  افزود:  وی 
هوایی را در شهرهای بزرگ در دستور کار داریم 
که در این زمینه با همکاری ناجا و شهرداری دو 
نقطه را در تهران نشانه گذاری کردیم تا بتوانیم 
البته  اورژانس هوایی را در تهران توسعه دهیم. 
در این زمینه هفت دانشگاه علوم پزشکی کشور 
تا چند ماه آینده پایگاه های هوایی شان را ایجاد 
می کنند و هفت پایگاه هوایی دیگر به 20 پایگاه 

موجود اضافه می شود.
و  حوادث  مدیریت  مرکز  سرپرست 
فوریت های پزشکی کشور از پیشبرد روند تجهیز، 
افزایش آمبولانس ها خبر داد و گفت:  تکمیل و 
البته آنچه که در حال حاضر به ما کمک می کند، 
جذب نیروی انسانی است که در این زمینه قرار 
شده در استخدام جدید ۳۸00 نفر به نیروهای 

اورژانس پیش بیمارستانی کشور اضافه شود.
برگزاری  حال  عین  در  داد:  ادامه  کولیوند 
برای  را  بازآموزی  و  آموزشی  کلاس های 
کارکنان مان در دستور کار قرار دادیم و در عین 
آموزش های  مردم  اطلاعات  افزایش  برای  حال 

همگانی را برگزار خواهیم کرد.

جانشین معاون هماهنگ کننده ناجا:
فرار برخی مجرمان اقتصادی به خارج 

از کشور،مردم را متضرر کرده است
جانشین معاون هماهنگ کننده ناجا تعامل 
پلیس و قوه قضاییه را عاملی موثر در پیشگیری 

از فرار مجرمان از دست عدالت دانست.
نشست  در  فتحی زاده  محسن  سردار 
مشترک پلیس بین الملل ناجا با قضات که صبح 
برگزار شد، همکاری  ناجا  امروز در مقر مرکزی 
از  پیشگیری  مهم  رکن  را  قضاییه  قوه  و  پلیس 
جرایم  حوزه  امروز  گفت:  و  دانست  جرم  وقوع 
بین الملل شرایط خاصی یافته که امنیت جامعه 
ما را هم تحت تاثیر قرار داده و به همین دلیل 

ما باید در این حوزه حضور فعال داشته باشیم.
ناجا،  کننده  هماهنگ  معاون  جانشین 
و  مخدر  مواد  ارز،  و  کالا  قاچاق  انسان،  قاچاق 
میراث فرهنگی را از جمله این موارد دانست و 
افزود: فرار برخی مجرمان اقتصادی به خارج از 

کشور، مردم ما را متضرر کرده است.
فتحی زاده با تاکید بر ضرورت ارتقای توان 
پلیس بین الملل ایران اظهار کرد: ما توانسته ایم 
ظرفیت های زیادی را در این بخش ایجاد کنیم 
این  از  دارد  سعی  ما  بین الملل  پلیس  امروز  و 
منافع  تامین  برای  مطلوب  شکل  به  قابلیت ها 

مردم و نظام استفاده شود.
فتحی زاده با اشاره به تعامل دستگاه قضایی 
از  زیادی  تهدیدات  با  ما  افزود:  ناجا  اینترپل  با 
روبه رو  دشمنان  دیگر  و  جهانی  استکبار  جانب 
حوزه  در  موجود  ظرفیت  شناسایی  که  هستیم 
پلیس بین الملل ایران و قوه قضاییه می تواند در 

احقاق حقوق کشور بسیار اثرگذار باشد.
با  ناجا  کننده  هماهنگ  معاون  جانشین 
اشاره به قراردادهای چندجانبه پلیسی و قضایی 
ایران و دیگر کشورهای دنیا، گفت: امروز حتی با 
کشورهایی که سطح تعاملات سیاسی مان بسیار 
و  داریم  خوبی  پلیسی  ارتباطات  است،  پایین 
حتی در دوره ای علیرغم کاهش سطح تعاملات 
مختلف با برخی کشورهای دنیا، تعاملات پلیسی 

خوبی داشتیم.
مجرمین  تعقیب  اینکه  بیان  با  فحتی زاده 
اینترپل است،  از وظایف پلیس  در خارج کشور 
به  می توانیم  بین المللی  تعاملات  با  ما  گفت: 
تمکین کردن کشورهای مقصد مجرمان متواری 

برای مسترد کردن این مجرمان استفاده کنیم.

در شش ماهه امسال؛
نزاع پای بیش از ۳1۵ هزار نفر را به 

مراکز پزشکی قانونی کشاند
 ۳15 مراجعه  از  قانونی  پزشکی  سازمان 
هزار و ۸62 تن به دلیل صدمات ناشی از نزاع به 
مراکز پزشکی قانونی از ابتدای فروردین تا پایان 

شهریور ماه امسال خبر داد .
و  هزار   ۳15 جاری  سال  نخست  نیمه  در 
۸62 تن به دلیل صدمات ناشی از نزاع به مراکز 
در  شمار  این  کردند،  مراجعه  قانونی  پزشکی 
)1۳۹4(با  گذشته  سال  مشابه  مدت  با  مقایسه 
روبرو  کاهش  درصد  تن1.7   177 و  هزار   ۳21

بوده است.
در این شش ماه از کل مصدومان نزاع 21۸ 
هزار و ۳61 مرد و ۹7 هزار و 501 تن زن بودند.

این  ،در  است  آمده  گزارش  این  ادامه  در 
 ،244 و  هزار   55 با  تهران  های  استان  مدت 
با  اصفهان  و   ۸1 و  هزار   26 با  رضوی  خراسان 
2۳ هزار و 25 تن بیشترین و استان های ایلام 
با دو هزار و  یکهزار و ۹24، خراسان جنوبی  با 
2۳ و سمنان با دو هزار و ۳۹4 تن، کمترین آمار 

مراجعه کنندگان نزاع را داشته اند.
بر اساس این گزارش همچنین ،در شهریور 
ماه سال جاری نیز آمار مراجعان نزاع با کاهش 
2.۳ درصدی مواجه بود، این آمار از 54 هزار و 
به 5۳  ماه سال گذشته  در شهریور  مورد   4۹۸
هزار و 2۳4 مورد در شهریور امسال کاهش یافت.

مدیر دفتر برنامه ریزی ستاد احیای دریاچه ارومیه:
کف دریاچه ارومیه بالا نیامده است

ستاد  تلفیق  و  برنامه ریزی  دفتر  مدیر 
اظهارات  برخی  مورد  در  ارومیه  دریاچه  احیای 
گفت:  ارومیه،  دریاچه  کف  آمدن  بالا  بر  مبنی 
اینکه برخی ادعا می کنند کف دریاچه ارومیه تا 
یک متر بالا آمده است تقریبا غیر ممکن است. 
مسعود تجریشی در مورد اعتراض برخی اساتید 
دریاچه  کف  آمدن  بالا  مورد  در  کارشناسان  و 
ارومیه گفت: در سال 1۳۹2 مطالعاتی از سوی 
موسسه تحقیقات آب صورت گرفت که طی آن 
لحاظ  با  سپس   ، گرفته  اندازه  را  دریاچه  عمق 
به  را  دریاچه  حجم  آب،  سطح  و  عمق  کردن 
احیای  ستاد  در  مسئول  مقام  این  دست آوردند. 
دریاچه ارومیه تاکید کرد: اینکه برخی ادعا کنند 
است  آمده  بالا  متر  یک  تا  ارومیه  دریاچه  کف 
تقریبا غیر ممکن است. در بحر المیت هم مثل 
بوده و  بالا  ارومیه میزان رسوب  گذاری  دریاچه 
در سال بین 2.5 تا پنج سانت بوده است برای 
کف  نداریم  انتظار  اصلا  سال  دو  طی  همین 
از  نتوانیم  بیاید که  بالا  متر  ارومیه یک  دریاچه 
سال  برای  افزود:  کنیم.تجریشی  استفاده  عمق 
1۳۹6 در نظر گرفتیم که موسسه تحقیقات آب، 
عمق،  بدانیم  تا  دهد  انجام  مجدد  عمق سنجی 
نسبتی  چه  به  ارومیه  دریاچه  آب  و حجم  کف 
کمک  با  است  قرار  مجدد  مطالعات  در  است. 
میدانی  گیری های  اندازه  و  ماهواره ای  تصاویر 

نمودار موجود را بازبینی کنیم.

معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی 
وزارت کشور:

بیش از 60 هزار میلیارد تومان در 
حوزه شهری مصرف شده است

و  شهری  امور  توسعه  و  عمران  معاون 
روستایی وزارت کشور گفت: در سال جاری بیش 
از 60 هزار میلیارد تومان در حوزه شهری مصرف 
هشتمین  در  دل«  خندان  است.»هوشنگ  شده 
عمرانی  امور  هماهنگی  معاونین  همایش 
با  کرمان  در  کشور  سراسر  های  استانداری 
اشاره به اقدامات استان کرمان در زمینه اقتصاد 
مقاومتی اظهار کرد: خصوصی سازی و واگذاری 
امور به مردم یکی از مهمترین مواردیست که در 
استان کرمان به طور جد دنبال می شود. وی با 
ابلاغ  با  اقتصادی  اینکه خیزش جدید  بر  تاکید 
مقام معظم رهبری در کشور شروع شده، افزود: 
استفاده بهینه و بهتر از منابع در اختیار مدیریت 
شهری در تحقق اقتصاد مقاومتی، مورد توجه و 
تاکید است. معاون عمران و توسعه امور شهری و 
روستایی وزارت کشور با اشاره به اینکه براساس 
برآوردهای سال جاری بیش از 60 هزار میلیارد 
تومان در حوزه شهری مصرف شده، خاطرنشان 
گیری  تصمیم  با  عمرانی  های  معاونت  کرد: 
عمرانی،  های  پروژه  اجرای  در خصوص  درست 
رفتار  و  تفصیلی  برای طرح های  تصمیم گیری 
درست با متقاضیان سرمایه گذاری، آثار عمیق و 
گسترده در اقتصاد منطقه داشته و نقش بسزای 

این معاونت را در توسعه نشان می دهد.

مدیرکل امور کودکان سازمان بهزیستی:
»پیش دبستانی« دوره غیراجباریست

سازمان  نوجوانان  و  کودکان  امور  مدیرکل 
بهزیستی کشور با تاکید بر آنکه دوره پیش دبستانی 
دوره غیررسمی و غیراجباری است، گفت: صدور 
پروانه فعالیت مهدهای کودک و همچنین نظارت 
و تعیین نرخ شهریه آن ها بر اساس قانون بر عهده 

سازمان بهزیستی کشور است.
محمد نفریه اظهار کرد: پیش دبستانی یک 
حال  این  با  است؛  غیراجباری  غیررسمی  دوره 
غیرانتفاعی  مدارس  تاسیس  قانون  در  تبصره ای 
آمده بود که بر اساس آن پیش دبستانی ها باید 
پروانه فعالیت خود را از آموزش و پروش کسب 
می کردند. این در حالیست که این مصوبه 5 سال 
به طور آزمایشی اجرا و سپس به مدت یک سال 
تمدید شد و پس از آن برای اصلاح و بازبینی از 

دولت به مجلس شورای اسلامی رفت.
مصوبه  آنکه  بیان  ضمن  ادامه  در  وی 
آزمایشی آموزش و پرورش در مرحله نخست 5 
ساله بود، افزود: بر اساس مصوبه مجلس، آموزش 
و پرورش می توانست از 6 مرداد ماه سال ۸7 به 
مدت 5 سال به طور آزمایشی کلاس های پیش 
دبستانی را برگزار کند  که مدت اجرای آزمایشی 
آن در 6 مرداد ماه سال ۹2 پایان یافت، سپس 
آن  اساس  بر  که  تمدید شد  به مدت یک سال 
بار دیگر آموزش و پرورش مجوز برگزاری کلاس 
های پیش دبستانی را تا پایان 6 مرداد ماه سال 

۹۳ دریافت کرد.
مدیرکل امور کودکان و نوجوانان سازمان 
این  داد: در حال حاضر  ادامه  بهزیستی کشور 
قانون به تصویب قطعی مجلس شورای اسلامی 
به  این لایحه  اصلاحات  آخرین  نرسیده و طی 
مهد  راستای  در  دبستانی  پیش  آنکه  علت 
کودک نیست و نمی توان این دو دوره آموزشی 
راهنمایی  و  دبستان  مقاطع  با  مثال  برای  را 
کرد  مقایسه  هستند  دیگر  یک  امتداد  در  که 
و همچنین به علت آنکه مهدکودک ها خدمات 
نهایت  امنیت و در  بهداشت،  تغذیه،  نگه داری، 
6 سال  زیر  به کودکان  را  آموزش غیرمستقیم 
لایحه  این  تصویب  صورت  در  می دهند  ارائه 
پیش  خدمات  ارائه  قصد  چنانچه  مهدها  نیز 
دبستانی را در مراکز خود داشته باشند باید از 
محتوای آموزشی مورد تایید آموزش و پرورش 
در  گذشته  از  مسئله  این  که  کنند  استفاده 

اجرا می شد. بهزیستی  مراکز  تمامی 
نفریه در ادامه ضمن اشاره به آنکه چندی 
و  همیاری  کانون  مدیره  هیئت  رئیس  پیش 
توسعه مهدهای کودک کشور فعالیت آموزش و 
پرورش را در زمینه برگزاری دوره پیش دبستانی 
آنکه  با وجود  اظهار کرد:  بود  غیرقانونی دانسته 
رسیده  اتمام  به  نیز  لایحه  این  آزمایشی  مدت 
است اما نمی توان مدعی شد که فعالیت آموزش 
این  با  است.  غیرقانونی  این حوزه  در  پرورش  و 
به  هنوز  کشور  غیرانتفاعی  مدارس  قانون  حال 
تصویب نهایی و تایید شورای نگهبان نرسیده و 

مدت آزمایشی آن نیز به اتمام رسیده است.

قائم مقام دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر: 

افسران رابط مبارزه با مواد مخدر سرمایه کشور هستند
قائم مقام دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر گفت: افسران رابط 
مبارزه با مواد مخدر، سرمایه کشور هستند و انتظار داریم  آنان یک 
تصویر منسجم و مستحکم از نظام در مبارزه با مواد مخدر در کشوری 

که  اعزام شده اند،  منعکس کنند. 
سردار علی مویدی در نشست صمیمی با افسران رابط مبارزه با 
مواد مخدر  گفت: این نشست می تواند دستاوردهای خوبی را از نظر 
داشته  همراه  به  تجربیات  و  اطلاعات  تبادل  و  روانی  روحی،  کاری، 
 باشد، چرا که ستاد شما را به عنوان افسران رابط  مبارزه با مواد مخدر 
می شناسد و به لحاظ موقعیت کاری و فکری همواره  در کنار شماست. 
وی افزود: افسران رابط در مبارزه با مواد مخدر وظایف مهمی دارند 
که می بایست به آنها بپردازند، شما توانستید در موقعیت  ارزشمندی 
جایگاهی  به  شوید،  محسوب  نظام  دیپلمات های  جزو  و  گیرید  قرار 
از  بسیاری  در  برتری هایی  است که  و  ویژگی ها  دارای  رسیده اید که 
که  فردی  اینکه  بیان  با  ستاد  دبیرکل  مقام  قائم  نیست.   دیگر  افراد 
داشت:  بیان  نظام محسوب می شود،  نمای  آیینه  تمام  دیپلمات شد 
افسران  رابط و دیپلمات ها دارای صفات برجسته همچون امانت داری، 
صداقت، اقتدار، هوش و تعصب به ماموریت یا نظام می باشند  و من 

معتقدم رسیدن به این موقعیت به آسانی به دست نمی آید. 
ذاتی  رابط  افسر  ویژگی های یک  از  برخی  کرد:  تصریح  مویدی 

است، شما دارای نظم، هوش، عقل، درک و شجاعت هستید  و آنها 
صفاتی نیستند که از نهاد اعزام کننده به شما داده شده باشد، این 
صفات ذاتی است.  افسران رابط سرمایه این کشور محسوب می شوند 
و می توانند عنصری موثر برای کشور در تولید ثروت باشند.وی گفت: 
در ماموریت های افسران رابط الزاماتی وجود دارد، بخشی از حمایت ها 
نیز توسط ستاد مبارزه با مواد مخدر تامین  می شود ، ستاد هر کاری 

که ضرورت داشته را در حد وسع و توانش انجام داده است. 
این مقام مسئول در ستاد اظهار کرد: انتظار ستاد از افسران رابط 

آن است که یک تصویر منسجم و مستحکم از نظام در  مبارزه با مواد 
مخدر در کشوری که اعزام شده اند،  منعکس کنند. 

کشور  های  سفارت خانه  در  که  دیپلمات هایی  گفت:  مویدی 
رساندن  در  لذا  ندارند،  حوزه  این  در  کافی  اطلاعات  هنوز  هستند، 

 این آگاهی ها و ماموریت ها به سایر دیپلمات ها امانتدار خوبی باشید. 
وی ادامه داد: انتظار ما آن است افسران رابط، تحرک،  فعالیت و 
پیگیری مستمری در روند مبارزه با مواد مخدر داشته باشند،  چرا که 
ما نیاز به اطلاعات برون مرزی و شیوه های به روز در این عرصه داریم. 
قائم مقام دبیرکل ستاد در ادامه، رصد تحقیقات در مسیر قاچاق 
افزود: رویکردهای جدید  دولت ها در  و  اهمیت خواند  را بسیار حایز 
اعتیاد، درمان مهم  از  پیشگیری  مواد مخدر همچون  با  مبارزه  ابعاد 
است و چنانچه روش جدیدی در هر یک از  این ابعاد رخ داد، از سوی 

افسران رابط به کشور ما اطلاع داده شود. 
با مواد  بیان کرد: رویکرد ستاد، اجتماعی شدن مبارزه  مویدی 
در  کشورها  سایر  تجارب  از  باید  که  است  طبیعی  و  است  مخدر 

 پیشگیری از اعتیاد و تحقق این رویکرد بهره مند شد. 
وی گفت: وزیر کشور و دبیرکل ستاد هموار به تقویت و پشتیبانی 
افسران رابط مبارزه با مواد مخدر تاکید دارند لذا ستاد در  حد وسع و 

توان خود از افسران رابط حمایت خواهد کرد.
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